
 
 
  

 

Seminar on “Meeting the Requirements of Climate Risk Disclosure through LCMP” 
「 透 過 實 踐 LCMP 應 對 氣 候 風 險 披 露 的 法 規 要 求 」 研 討 會 

 

Date 日期 ： 14/4/2010 (Wednesday 星期三) 

Time 時間 ： 3:30pm – 4:30pm 

Venue 地點 ： Meeting Room 224-225, Hong Kong Convention & Exhibition Centre 
香港會議展覽中心 會議室 224-225 

Language 語言 ： English (no simultaneous interpretation service will be provided)  
英語（不設即時傳譯服務） 

Remarks 備註 ： Free admission 免費入座  
 
 

Time 時間 Programme 程序表 
3:15pm – 3:30pm Registration 登記 

3:30pm – 3:55pm Part I 
(1) Overview of the current international regulatory requirement of climate risk 

disclosure  
概述當前國際法規對氣候風險披露的監管或要求 

(2) Implication of the climate risk disclosure regulations on electronics industry – 
manufacturer, sourcing agent and brand 
氣候風險披露法規對電子工業 - 製造商，採購代理和品牌 - 的影響 

(3) Outline of the Low Carbon Manufacturing Programme (LCMP) methodology and 
application tools  
介紹低碳製造計劃（LCMP）的方法和應用工具 

 
Speaker 講者: 
Ms Karen Ho, Business Engagement Leader, Climate, World Wide Fund Hong Kong 
世界自然基金會香港分會氣候項目商業參與總策劃 何美娟女士 

3:55pm – 4:20pm Part II 
(1) Interactive workshop guiding participants to account for the carbon emissions in 

their companies or factories 
互動工作坊: 指導參與者如何計算公司或工廠的碳排放量 

(2) Detailed discussion of the best practices electronics companies or factories can 
adopt to reduce carbon emissions 
詳細討論電子公司或工廠針對減少碳排放可以採用的最佳做法 
 

Speaker 講者: 
Mr YM Kwan, Technical Manager, Climate, World Wide Fund Hong Kong 
世界自然基金會香港分會氣候項目技術經理 關逸明先生 

4:20pm – 4:30pm Q&A Session 問答環節 

 
Organisers 主辦機構 :     

 
Remarks 備註: 
- Free admission. Seats are granted on a first-come-first-served basis. 免費入場。座位有限，先到先得。 
- Trade only and persons under 18 will not be admitted. 只接待 18 歲或以上業內人士進場。 
- The Organiser reserves the right to make any changes without prior notice. 主辦機構保留任何更改之權利而不作另行通告。   


